
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 044/24-25 

派發上學期進展性評估成績報告 

 

敬啟者： 

 

隨函附上上學期『進展性評估成績報告』。  貴子弟誠宜在本學年餘下之時間繼續努力學習，以

爭取良好的學習表現。有關本校升留班準則已詳載於「學生手冊」第十七頁內。 

 

請於十二月二日(星期一）或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，或在學業

上需要校方提供特別的輔導及支援，可致電 2443 9899與班主任聯絡。 

 
 

此致 

貴家長 

            東華三院馬振玉紀念中學校長     

 

 

 

 

___________________ 謹啟 

(陳妙霞)           

二零二四年十一月二十九日 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

       東華三院馬振玉紀念中學                  班號：______ 

行政通告 044/24-25 

派發上學期進展性評估成績報告 

 

 

敬覆者： 

 

本人為        班學生                之家長，已知悉上述通告內容，並當督促敝子弟勉力
學習，以爭取更佳之學習表現。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 

家長簽署：__________________ 

 

家長姓名：__________________ 

 

二零二四年     月     日 

 
 
 
 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 044/24-25 

Academic Report of the First Term Continuous Assessment 

 

29th November 2024 

 

Dear Parents 
 
The Academic Report of the First Term Continuous Assessment is attached for your reference. Students are 
encouraged to put more effort on their studies in order to obtain better academic performances and 
achievements in the first term examination. 
 
For more details on the criteria of promotion of students, you may refer to the information published on 
page 17 of the Student’s Handbook. Please return the signed e-reply slip by 2nd December 2024 (Monday). 
Please feel free to contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions or need any academic 
guidance and assistance. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 

Chan Miu Ha 

Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 
 

 

 
 


